
ZAPISNIK 8. DOPISNE SEJE ŠOLSKEGA SKLADA OSNOVNE ŠOLE MIRNA 

 

 

Osma dopisna seja Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Mirna je potekala od 28.10.2017 

do 03.11.2017.  

 

Sejo sem sklicala Nataša Nagode predsednica Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Mirna. 

Seja je potekala preko elektronske pošte. K sodelovanju je bilo pozvanih vseh sedem (7) 

članov Šolskega sklada OŠ Mirna.  

 

Na dopis poslan po elektronski pošti so se odzvali 4-je člani, kar predstavlja večino glasov 

vseh članov in je bila seja veljavna.  

 

Dopisna seja je imela dve točki dnevnega reda:  

 

1. Obravnava prošnje učencev 9. razreda 

2. Razno 

 

K točki 1:  

Po elektronski pošti sem s strani razredničarke 9. razreda Marije Kresal prejela prošnjo 

učencev 9. razreda. Učenci so se na sklad obrnili s prošnjo, da bi denar, ki ga bodo zbrali na 

Miklavževem bazarju, ki bo predvidoma 01.12.2017 porabili za organizacijo valete ob 

zaključku šolskega leta. Stroški ob zaključku 9-letke so res veliki, zato je prošnja po mnenju 

UO upravičena. 

 

Sklep 1: Učencem 9. razreda se dovoli poraba sredstev, ki jih bodo sami zbrali na 

Miklavževem bazarju. 

 

K točki 4: 

UO šolskega sklada se je seznanil in dogovoril o načinu izpeljave Miklavževega bazarja na 

stojnici šolskega sklada. Letošnje šolsko leto bomo spet poganjali kolo sreče, za nagrade pa 

vsi člani šolskega sklada poskrbimo po svojih zmožnostih.. 

 

Na dopis so se odzvali 4-je člani Upravnega odbora in vsi so sklep potrdili, zato se 

učencem 9. Razreda dovoli poraba sredstev, ki jih bodo sami zbrali na prihajajočem 

Miklavževem bazarju. 

 

Dopisna seja se je zaključila 03.11.2017. 

 

 

 

Mirna, 17.11.2017        

         Zapisnik sestavila:                                                                                                        

         Nataša Nagode 

  predsednica UO Šolskega sklada OŠ Mirna 
 


